
Z   Á   P   I   S 

 
z  5. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 2.5.2007. 

 

Program:  1)  Zahájení 

                   2)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3)  Rozpočtový výhled do roku 2010 - návrh 

                   4)  Zakoupení pozemku par.č. 15/3 

                   5)  Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   6)  Rozprava 

                   7)  Usnesení a jeho schválení 

                   8)  Závěr 

 

 

 

1.  Zahájení 

 

      Veřejné zasedání zahájil starosta obce pan Jan Krotký v 19,40 hodin a ujal se jeho řízení. 

Zasedání se koná v restauraci v kulturním domě a je přítomno 7 členů OZ. Starosta pan Jan 

Krotký přivítal přítomné občany a seznámil je s navrženým programem veřejného zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi 7 přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu: p. Jan Zub           

                                                      p. Duchek Josef 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 28.3.2007: ing. Blohmann Miroslav 

                                                                                               p. Ruth Václav 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise: 

Předseda: Ing. Falout Josef 

Členové:  p. Hrudička Pavel, p. Chmelíř Václav ml. 

 

Hlasování: všech 7 přítomných členů OZ souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta pan Krotký vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2.  Zpráva z mezidobí zasedání 

 

     Zprávu o činnosti OZ od posledního veřejného zasedání dne 28.3.2007 podal pan Jan 

Krotký. 

Ve své zprávě uvedl.: 

- OZ se sešlo na jedné poradě 

- úvěr TJ – starosta jednal s právníkem ohledně sepsání smlouvy, TJ si zatím úvěr nevzala 

- plynofikace KD – během měsíce května budou zahájeny práce  

- sekání trávy 

- zakoupení pozemku 

- příprava veřejného zasedání 



 

3.   Rozpočtový výhled do roku 2010 

 

      S návrhem rozpočtového výhledu obce do roku 2010 seznámil přítomné předseda 

finančního výboru ing. Josef Falout. 

 

Hlasování o návrhu rozpočtového výhledu bude provedeno po rozpravě. 

 

 

4.   Zakoupení pozemku par. č. 15/3 

 

      Byla projednána koupě pozemku od paní Věry Berkové o výměře 298 m
2
, par.č. 15/3. 

S paní Berkovou bylo již jednáno a byla dohodnuta kupní cena 17.880,- Kč (60,- Kč/m
2
). 

Hlasování o koupi pozemku bude následovat po rozpravě. 

 

 

5.   Zprávy předsedů komisí a výborů 

 

p. Václav Ruth, lesní hospodářství 

V obecním lese byly vysázeny nové sazenice stromků. Lesní polomy byly nabídnuty 

k vytěžení a probírka bude nabídnuta na palivo. 

 

p. Jan Zub. místní hospodářství 

Byl instalován držák na májku. 

 

Ing. Miroslav Blohmann, kultura a sport 

21.4. 2007 proběhlo slavnostní otevření hřiště TJ, 12.5. bude oslava Dne matek a 9.6 oslava 

Dne dětí. 

 

p. Duchek Josef, kontrolní výbor 

Kontrola plnění usnesení 4. veřejného zasedání: 

místostarosta p. Matoušek – měl zajistit okleštění stromů. Zatím nebylo splněno, je třeba 

technika, která se musí objednat, bude splněno dodatečně. 

starosta p. Krotký – měl oslovit majitele fary a bývalé školky ohledně padající krytiny , která 

ohrožuje občany. Byly zaslána dopisy majitelům. Majitel fary slíbil, že se do oprava pustí, 

majitel bývalé školky se zatím neozval. 

 

p. Matoušek Václav, správa budov, odpadové hosp. 

Plynofikace KD – byla sepsána smlouva s plynárnami. 

U kampeličky došlo k odstranění části zahrádky. 

Poděkoval hasičům za zajištění při pálení větví. 

26.5.2007 proběhne v obci svoz nebezpečných a velkoobjemových odpadů. 

 

p. Krotký Jan 

Seznámil občany s nabídkou Obecní služby – Obecní policie. 

Jedná se o každodenní službu –( za měsíc 4.000,- Kč s daní) v denních i nočních hodinách 1-

1,5 hod denně). 

 

 

 



6.   Rozprava 

 

p. Eichler Ladislav, p. Štich Luděk – ptali se na cestu na Dědinkách, stěžovali si na prašnost 

cesty. 

odpovídá starosta p. Krotký – zatím není hotový projekt, který zpracovává ing. Stehlík. 

navrhuje zpomalovací pás pro zpomalení aut, na novou komunikaci obec nemá peníze. 

 

p. Hránka Rastislav – navrhuje umístit pytle na odpadky u rybníka 

starosta odpovídá – bude instalován odpadkový koš, současně s vydáváním povolenky 

k rybolovu upozornit na pořádek. 

 

p. Kadlec Vladimír – upozornil na pálení , do doutnajícího popele lidé hází nebezpečný 

odpad. 

 

Protože se nikdo další do rozpravy nepřihlásil, přistoupil starosta obce pan Jan Krotký ke 

hlasování. 

Koupě pozemku parc. č. 15/3 o velikosti 298 m
2
 od p. Berkové Věry – starosta požádal 

členy OZ o hlasování, kdo souhlasí s koupí pozemku: 

Hlasování: všech 7 členů OZ souhlasí s koupí pozemku parc. č. 15/3 o velikosti 298 m
2
. 

 

Schválení rozpočtového výhledu obce do roku 2010 – starosta požádal členy OZ o 

hlasování, kdo souhlasí s návrhem rozpočtového výhledu do r. 2010. 

Hlasování: všech 7 členů OZ souhlasí s návrhem rozpočtového výhledu do roku 2010. 

 

 

7.   Usnesení a jeho schválení 

 

      Návrh usnesení 5. veřejného zasedání OZ přečetl předseda návrhové komise ing. Josef 

Falout. 

Jiné návrhy nebo připomínky k návrhu usnesení nebyly podány. 

Hlasování: všech 7 přítomných členů OZ souhlasí s návrhem usnesení 5. veřejného zasedání 

OZ. 

 

 

8.   Závěr 

 

      Na závěr starosta obce pan Jan Krotký poděkoval občanům za účast a veřejné zasedání 

ukončil ve 20.40 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne 2.5.2007. 

Zapsala: Chmelířová Jitka 

 


